
MESTNA OBČINA KRANJ
Oddelek za razvo.j in investicije

Slovenski trg 1,4000 Kranj
tel. 04/ 23 73 103, fax. 04/ 23 73 107

Številka: 371-25/2011-46/01
Datum: 10.02.2011

REPUBLIKA SLOVENIJA
DIREKCIJA REPUBLIKE SLOVENIJE ZA CESTE
Sektor za vzdrževanje in varstvo cest

Tržaška cesta 19
1000 LJUBLJANA

ZADEVA: REGIONALNA CESTA KRANJ-ŠKOFJA LOKA-PREDLOGI
ZVEZA: Zapisnik Sveta KS Bitnje in Sveta KS Žabnica

Na osnovi zapisnika 4. izredne seje Sveta KS Bitnje in Sveta KS Žabnica, v delu, ki se nanaša na
točko 2. Obravnava zahteve za zmanjšanje prometa na cesti Kranj-Škofja Loka, vam v prilogi v
pristojno reševanje posredujemo zapisnik. Prosimo vas, da ga proučite in nam sporočite vaša stališča.

Lep pozdrav!

Priloga:
- zapisnik

V vednost:
/-KS Bitnje, Zgornje Bitnje 33, 4209 Žabnica,

- KS Žabnica, Šutna 34, 4209 Žabnica,
- Policijska postaja Kranj, Bleiweisova cesta 3,4000 Kranj,
- Podžupan MOK, Janez Frelih-tu,
- SPV MOK, Tatjana Kocijančič-tu,
- spis-tu.
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MESTNA OBCINA KRANJ

Krajevna skupnost
BItNJE

Zg. Bitnje 3~, 4209Ž~bllica
IN

Krajevna skupnost
ŽABNICA

Žabnica 34, 4209 ŽABNICA

OSNUTEK potrj~n,n~
seji sveta :{(S Žabnica 19.1.2011

in seji sveta KS Bitnje 20.1. 2011

Številka: 04/2011
Datum: 13.11.2011

ZAPISNIK

4. izredne seje sveta KS Bitnje (v nadaljevanju: SKSB) in sveta KS Žabnica (Žabnica 34, 4209
Žabnica, predsednik Jože Frelih)(v nadaljevanju: SKSŽ) , ki je bila v četrtek, 13. 1. 2011 ob 19.00
uri gasilskem domu Bitnje.
Prisotni:Boris Oblak, Janez Stanonik.Branko Mesec, Marjana Jekovec, Mateja Arhar, Irena
Dolenc, Teja Demšar, Jože Frelih, Matjaž Eržen, Marija: Jenko, Mojca Gašperlin, Mirko Grašič,
Matjaž Cimerman, Peter Pintar, RobertLangetholc, JanezFrelihfpedžupan Mestne občine Kranj),
Ropret
Odsotni: Danica Dolenc

Izredno sejo svetov KS Bitnje in KS Žabnica je otvoril in pozdravil prisotne g. Boris Oblak,
predsednik KS Bitnje. Povedal je, da je bila izredna seja sklicana na pobudo Braneta Mesca,
podpredsednika sveta KS Bitnje.

Predsednika KS Bitnje in KS Žabnica sta ugotovila, da sta sveta.sklepčna in da se soglasno (13 ZA
O PROTI O VZDRŽAN"l'ffipotrginasleclJijidn:evnired(dnevrii red ima le dve točki, dodatnih točk
se na tej seji ne obravnava); ,

1. Obravnava predloga Zavoda za varstvekultume dediščine Slovenija, območna enota Kranj za
določitev varstvenega območja zaposelirveno-ebmočje Zgornje, Srednje in Spodnje Bitnje ter
Žabnice.

2. Obravnava zahteve za zmanjšanje prometa-na cesti Kranj - Škofja Loka.
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v . • . _ . _. : _ ._ _'_ ~ '. ~':"~'~~~:~+\~~~i'tl~~&;:~~i~fCgSklep st. 16/2011, sprejet soglasno (7:ZA:O,PROTI' OVZD~ANIH); ~im!~9lq~~,.;,lt..,,:,.,
iJIjj~'MQKpri Glm,S~upreveIi\ ,aIid(j' .zanešlJ~vQ,dabodo v bOc:ločeusklajevali vrednosti
nepremienin z veljavnim:i; ;novo'sPJ'ej(l,@i)PFay,niIpi~kti"()z.pr14()bi povratno
informacijo, kako se bodo ocenjevaleneprePil'čninepriponovnemvrednotcnju.

Podžupan Janez Frelih: V formuli vrednotenja so taki 'elementi že upoštevani. To kar se bo
zgodilo, nima vpliva na sedanje vrednotenje; Če se bo to zgodilo (iz zazidljivega v nezazidljivo) bi
se to avtomatično, na podlagi sprejetih aktov upoštevalo. To naj bi-potekalo avtomatsko-mi pa
garancije). Prav tako naj bi (obljube sodanelJ)Ds~ezri~iahkp·:tuaivkas:n.ejši fazi dokazal.daje
določena parcela nezazidljiva, če npr. zaradimikrolokacije ni~triogpčefizično postaviti objekta,

Najbolje bi bilo podati generalno pripombo oz. vprašanje na GURS ~ali je zanesljivo, da bodo v
bodoče usklajevali vrednost nepremičnin z-veljavnimi, novo sprejetimi pravnimi akti s področja
urejanja prostora.

Jože Frelih: Sorško polje je zaradi razl1čniliyplivov man] l,7otl()yitno katje bilo, ili več toliko
vredno kot je bilo prvotno. Alije-smiselno, da vsak:posameznik vloži pripombo na vrednotenje.?

Podžupan Janez Frelih: Če-gre za-velik obseg, bi.bilo bqljepreko organov, ki urejajo kmetijstvo,
posredovati pripombo na GURS. Bolj učinkovite' sp pobude speljane preko stanovskih zbornic kot
tiste, ki jih vložijo posamezniki.

1. Dolenc: V takih primerih se pričakuje neko strokovno mnenje, da oceni vpliv dejavnikov, ki naj bi
zmanjševali vrednost. Sem prepričana, dabi.morali.podati strokovno mnenje, ki ga lahko izdajo
področni organi oz. stanovske zbornice.

Sklep št. 14/2011, sprejet soglasno (6 ZAO PROTI OVZDRŽANIH); V imenu sveta KS
~~iw~~,MOK pri GURS~u preveri ali jezanesljivo, da bodo v bodoče usklajevali
vrednosti nepremičnin z :veljavnimi,novo.sprejetimi pravnimi akti, oz. pridobi povratno
informacijo, kako se bodo ocenjevale nepremičnine pripono:vnem vrednotenju.

Točka 1.je bila s tem zaključena.

B. Mesec je povedal, da je bila točka vključena.na to izredno sejo, ker imata obe KS rešitev tega
problema vključeno v načrte svojega dela, Celotna vsebina točke je navedena v priloženem gradivu.
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Sklep št. 17/2011, sprejetsoglasnn (7 ZA o PROTI OVZDRŽANIH);~I~jlt~mlii1J~prosi l\iO
Kranj, da od pristojnega miniSttstvaczl,lhteva; da:
i~Kratkor.očno; Takoj prepove;nacesti-Kra:llj,$k.LoJ~~tra~~iptomet s tovornimi vozili
nad Jt iJ) jih preusmel'i nace~to~~j~J~~~~;,d,DVQIEp~l~.~~~IlJQy)okalnem promettrterdl,l
na cesti Kranj-Jeprca prestavi Pto~~fiti~a:kip,ep~~~dyo~je'~:t~a){lorji za odcep desno na
poljsko pot. Na cesti Krailj,.,Škof.jat()k~,pado~olipi()Diet sti:aktorjHn odstrani prometna
znaka za prepoved vožnje s traktorji,.
Rok za izvedbo: 2 meseca
~jSrednjeročno; Zgraditi novo magtstralno.eesto izven nase}ijBitenj in Žabnica, sedanjo
cesto pa prekategorizirati v lokalno, cesto,kotje'bila.
Rok za izvedbo: 2013
Prosimo MOK, da nam pri-reševanju problemapomaga, ker je napram ministrstvu KS
šibkejši člen kot občina.

Sklep št. 1512011, sprejetsoglasno(6 ZA O~R()TI OVZDRŽANllI); ~~i~1.1mlti!·prosi
MO Kranj, da od pristojnega mlnlstrstvazahteva, da:
:IJ Kratkoročno; Takoj.prepove nacestjIV~nFŠk.L()Wt tranzitnf promet s tovornimi vozili
nad 3tin Jih preusmeri na.cesto.Kranj-Jeprea, dovoli-pa le vožnjo v lokalnem prometu ter da
na cesti Kranj-Jeprca prestavi prometni.znak prepoved vožnje s traktorji za odcep desno na
poljsko pot. Na cesti KranJ.Škofja Loka pa, dovoli ,prQhl~tstr.aktorji in odstrani prometna
znaka za prepoved vožnje s traktorji.
Rok za Izvedbe: 2 meseca
~ Sredhj.erocno; Zgraditi. novo magistralno cesto izven nasdiJ Bitenjin Žabnica, sedanjo
cesto pa prekategorizirati v-lokalno-cesto, kot je bila.
Rok za izvedbo: 2013
Prosimo MOK, da nam pri reševanju problema pomaga, ker je napram ministrstvu KS
šibkejši člen kot občina.

"'R. Langerholc:'" Cesta je problematična tudi zaradi kolesarjevin.pešcev. Če želimo do bližnjega
soseda, moramo po tej cesti. Tudi toje potrebno rešiti.

Podane so bile različne informacije gledepoteka.obvezne ceste. B. Mesec je strnil, da kjer bo ceste
šla je strokovno opravilo, potrebno jep:arediti's~dijo,predstavitev prostorskih planov in priti do
optimalne rešitve. Bistveno je, da.binovacesta.preusmerifa' tovorni in cestni promet in se tako cesta
Kranj-Škofja Loka sprosti za lokalni promet.

Podžupan Janez Frelih: Kratkoročno rešitev je iskati v tem, da se v~čino prometa preusmeri nazaj
na cesto Kranj-Jeprca. Glede izgradnje ceste, čejo umestimo v srednjeročni plan, več ne moremo
pričakovati (dve leti kar se investicij tiče ni velikih.možnosti za povečanje ker še danes ni jasno,
koliko je MOK že obremenjena s pogodbami, nekatere investicije' so že v teku in jih ni mogoče
ustavit).
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Priloge:
gradivo za točko 1. točko
gradivo za točko 2. točko

B. Mesec: Vir denarja za izgradnjo cesto ni.občinski, ampak:'republiški. Želimo pomoč, pritisk.... . .

občine mi pristojno mjnistrstvo;4ai'ligr~4tijoot:>vozilicellv:tsti v.svojenačrte. Obstaja bojazen, da v
kolikor se stvari ne bodo izboljšaie, se'b6doltrajilJ;ri za rešit~vproblema poslužili državljanske
nepokorščine.

Dokument z zgoraj navedenimi sklepom se posreduje na MOK, da bo zadevo urejala naprej na
republiški ravni, kjer ima MOK večjo moč kot posamezna KS.

B. Oblak je zaključil sejo in se zahvalilvsemprisotnim za udeležbo.

Sejaje bila zaključena ob 20.23.

Zapisala: M, Jurjevec
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